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Tisztelt Polgármester Asszony! 
 
 
 
Az utóbbi időben egyre több problémával keresnek meg választópolgárok, melyek a 
MÁV-val kapcsolatosak.  
 

Az egyik régóta húzódó ügy a Rendőrfalu városrészben lakók kérése, akiknek már 
régóta vágyuk az, hogy a MÁV a Halasi úti felüljáró alatti részen szintbeli átjárást 
biztosítson a gyalogosoknak, illetve a kerékpárosoknak. Ezzel kapcsolatban 2017. 
szeptember 26-án 483 összegyűjtött aláírást nyújtottak be az Önkormányzathoz. 
Változás azóta sem történt. 

A másik ügy a Külső-, és a Belső Szegedi út újbóli megnyitásának lehetősége, 
amelyet több mint 20 érintett vállalkozás kérvényezett 2014-ben. Az akkor megtartott 
helyszíni bejáráson ígéretet kaptak arra Polgármester asszonytól, Lévai Jánosné helyi 
képviselőtől, valamint a MÁV illetékeseitől, hogy ez hamarosan megvalósulhat. Erről a 
szemléről egyébként a helyi média is hírt adott. Ennek ellenére úgy tűnik, hogy a MÁV 
vezetősége nem partner ezen probléma megoldásában sem. 

Ugyancsak visszatérő problémaként jelentkezik a MÁV szempontjából a Szolnoki 
úti aluljáró kérdése is. Továbbra is tisztázatlan, hogy a vízelvezetéshez használt 
szivattyúk kezelése, üzemeltetése az ő hatáskörükben van-e még. 

A Vasútállomás előtti kerékpártárolás problémáját sem sikerült megnyugtatóan 
rendezni, ugyanis az nem a megbeszéltek szerint valósult meg a MÁV részéről. 
 
Kérem tisztlelt Polgármester Asszonyt, hogy kezdeményezzen mielőbb a MÁV illetékes 
vezetőivel egy olyan munkamegbeszélést, mely arról szólna, hogyan lehetne a városban 
lakók életét nagyban megkönnyítve ezeket a problémákat közösen kezelnünk. 
Véleményem szerint ugyanis a MÁV nem állhat a városunk fejlődésének útjában.  
 
 
Kecskemét, 2018. június 13.  
 
 

Tisztelettel: 
Király József s.k. 
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